

Bestyrelsesmøde

1. Økonomi
 - a. Der er fokus på at få
 - b. Der er blevet frigivet lån, og bevilget 200000 til etablering af højvæg
2. udd. Og kommunikation.
 - a. Ekstra reklame for instruktørkursus.
 - b. Sikringskursus skal strække sig over tre dage. Evt mandag pga crossfitt.
 - c. Begyndertur – lykke og christian foreslår reel begyndertur med instruktører. Hvor instruktører får løn iform af betaling for turen derovre. Bestyrelsen stemmer for ideen.
 - d. Problemet ved at "have et sikringsbevis" uden at kunne bevise det – ALLE skal have kurset, fordi instruktøren skal vedstå at de har modtaget undervisning for at kunne udstede beviset.
 - e. Der laves farveopdeling for hvad du må i klubben, for at tage højde for folk som kan klatre i forvejen og kun vil klatre i vores klub. Men også for at vi kan holde øje med hinanden og tage vare på hinanden i vores nye større klub. Så kan vi også se hvem der er gæst og hvem der er ny.
 - f. Førstehjælpskursus til instruktørtrænere og evt til medlemmere med egenbetaling – der undersøges om muligheden for dette
 - g. Lykke har foreslået ugentligt/månedligt yogahold. Bestyrelsen er enige om at det er et godt initiativ, men at det afventer et roligere tidspunkt når vi er kommet bedre på plads.
 - h. Der er blevet arrangeret sensor til sikringskurser.
 - i. Klubtrøjer kommer i morgen. De gives i kontortiden.
3. Socialt
 - a. Der er lavet et fest udvalg – Lykke Malene og Freja. De laver et årshjul, hvor de finder på arrangementer, som de skal uddelegere. Så brandsystemmet skal testes asap.
4. Konkurrence
5. Praktisk
6. Formand
 - a. Møde med Sifa og Erik om brugen af fællesrummet. Erik undersøger hvad prisen er for at søjlen fjernes. Vi finder ud af om campusboard kan stå midlertidigt på sydvæggen.
7. Byggeri – Status
 - a. Per bliver færdig med et vægparti i løbet af næste uge.
 - b. Brandsikringen skrider frem.
 - c. Voerbjerg Vej – der er blevet godkendt en udgift på 5000 til advokat, for at se på sagen, og se om vi kan få dækket fremtidige omkostninger af vores forsikring.
 - d. Boulderudvalget er kontaktet, men er ikke vendt tilbage endnu.
 - e. Fortsættelse af indretning – der laves et lille værksted lidt som tidligere med redskaber, som kan oplåses med chip. Og der laves skabe/opbevaring til sportstasker.
8. Godkendelse af bestilling af højvæg. Den fremmødte bestyrelse (Vibeke, Rasmus og Cecilia) godkender det fremsendte forslag fra byggeudvalget.
9. diskussionspunkt – lockers
 - a. permanent opbevaring (klodskasser)
 - b. Værdiopbevaring (permanent/ikkepermanent)
 - c. De købte skabe skal "raflyttes" og ejerne skal godtgøres for deres tidligere "livstidskøb"
 - d. Vi vil tilbagekøbe skabene fra medlemmerne til maks. Halvpris af købsprisen.
 - e. Vi vil have aftalt med brugerrådet at vi må opsætte vores værdiskabe i foyeren, til klatreklubbensmedlemmere.

- f. Midterste etage i pilaren skal indrettes så der kan opsættes/placeres så mange klodskasser som muligt.
- 10. Matadormixkonkurrence
 - a. Med hyggekøkkonkurrence og informationer bagefter. D. 7 februar kl. 19:00
- 11. Generalforsamling 21 Marts.
- 12. Børneholdet i fremtiden - bestyrelsens forslag. Drøftes med børneholdet.
 - a. Der laves medlemsstop da holdet er fyldt. Klubmodul kan oprette en venteliste, hvis dette ønskes.
 - b. Der overvejes en udvidelse af børneholdet på sigt – et lilleput hold, hvor der uddannes flere instruktører.
 - c. Børn op til 15 år kan stadig melde sig ind i klubben ifølge med et voksent medlem.
 - d. Reglerne for forældrenes sikring af børn skal ridses op, så der er klare linjer.
- 13. Brug af crossfitt redskaber:
 - a. Klatreklubben giver 10 flydende medlemskaber til højskolen, og derved får 100 af klatreklubbensmedlemmer lov til at bruge deres maskiner. Klatreklubben opkræver 25 kr i kvartalet som tillæg for et af disse medlemskaber, for at sikre at dem som for et af de 100 også bruger dem. Der er flertal i bestyrelsen for at dette godtages.
- 14. Børneattester
 - a. Der skal afleveres børneattester på dem som arbejder med børneholdet. Dette arrangeres i forbindelse med et kommende møde med børneholdet, hvor der tages status på hvordan det går efter flytning til den nye klub.
- 15. Junior camp i september
 - a. 15-19 år
 - b. Forbundet kommer med team af trænere og koordinerer arrangement og rute byg
 - c. Klub sørger for vask af greb, tovholder og opbakning.
 - d. Der spørges om børneholdets træneres mening.
- 16. Driftsbudgettet skal klargøres for næsteår. Dette skal på næste møde.